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Vzhledem k nesplnění očekávání a cílů, které jsme si jako realizační tým dali, 

rezignujeme na vedení reprezentačního týmu žen 7´s.  

Nechceme se vymlouvat na nedostatečné podmínky ze strany ČSRU, i když oče-

kávání vedení se bohužel neslučuje s podmínkami, které reprezentace má.  

Každá reprezentační kategorie má omezený rozpočet, a na kvalitní  

přípravu prostředky bohužel nemáme. Nicméně přesto jsme se snažili nastavit 

přípravu co nejlépe a využít maximu času a možností, které jsme měli.  

I přesto jsme věřili, že na mistrovství můžeme uspět. 

S reprezentací 7´s žen jsme měli možnost pracovat rok a půl, reprezentantky 

odvedly velký kus práce. Ale je potřeba si přiznal, že v současné době nemáme 

na víc, než hrát v divizi A za současných podmínek.  

Bilance našeho vedení je dvakrát 7. místo na mistrovství Evropy, což se nedá 

brát jako úspěch. Z tohoto důvodu jako realizační tým odstupujeme. 

Přesto bych rád za celý realizační tým poděkoval všem hráčkám, se kterými 

jsme měli možnost pracovat, našim podporovatelům a fanouškům, kteří nám 

přáli úspěch nejen během mistrovství Evropy.  

Za sebe bych rád poděkoval zejména Pavlu Chaloupkovi za skvělou organizaci 

všech akcí, Danu Benešovi za konzultace, vedení tréninků a video analýzy, které 

hráčkám pomáhaly a v neposlední řadě Ivetě Pokorné, která po celou dobu o 

hráčky pečovala.  

Všem hráčkám přeji mnoho úspěchů a pevně věřím, že jsme je dokázali inspiro-

vat a posunout je o kus dál.  


